

# Administrative Notices

Issued under the authority of the  
Under-Secretary of State for External Affairs



# Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État  
aux Affaires extérieures

Number 50

December 11, 1989

Numéro 50

le 11 décembre 1989

## ADMINISTRATIVE INFORMATION

### Kuwait - Telephone Number

The numbers 255-5754 and 255-5934 have been disconnected. The only telephone number for the Chancery in Kuwait is 256-3025.

### Lyon - Facsimile Number

The facsimile number for the Consulate in Lyon is 78-62-09-36.

## COSICS BULLETS

### Number of Users

The COSICS system manager reports that to date 98 accounts have been created on the headquarters system. A wide variety of users, including support staff, officers and senior management are now on line exchanging mail messages and documents electronically. The feedback from these users overall is very positive.

### Washington installation

Washington installation is now complete. Testing and preliminary acceptance of the system will occur in the next week. HCP is attempting to set up some developmental training sessions before Christmas. Details will be communicated to the mission.

### Comments and suggestions

The COSICS project office wants to hear users comments and suggestions regarding COSICS as they gain experience. We would like to

## RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

### Koweït - Numéros de téléphone

Les numéros 255-5754 et 255-5934 ayant été débranchés, le seul numéro demeurant en service à l'ambassade à Koweït est le 256-3025.

### Lyon - Numéro de télécopie

Le numéro de télécopie du consulat à Lyon est le 78-62-09-36.

## BULLETIN COSICS

### Nombre d'utilisateurs

Le gérant du système COSICS nous confirme qu'il y a présentement 98 utilisateurs sur le réseau à la centrale. Une grande variété d'utilisateurs, incluant des employés de soutien, des agents et des membres de la haute gestion échangent des messages et des documents électroniquement. La plupart des commentaires de ces utilisateurs sont positifs.

### Installation à Washington

L'installation à Washington est maintenant terminée. La vérification et l'acceptation préliminaire du système devraient se faire au cours de la prochaine semaine. HCP essaie de mettre sur pied quelques séances de formation avant Noël. On communiquera les détails à la mission.

### Commentaires et suggestions

Le bureau du projet COSICS aimerait recevoir les commentaires et suggestions des utilisateurs à mesure qu'ils prennent de l'expérience sur le